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Verslag agendacommissie van dinsdag 30 augustus 2022 

om 19.30 uur 

 

Aanwezig: de heer Roest (voorzitter), mevrouw Jeltes, de heer Faber, de heer Harder, 

de heer Van der Veldt 

Griffier: mevrouw Witte 

 

1. Opening, berichten van verhindering, mededelingen en vaststellen van de 

agenda 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De agenda wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Vaststellen van het verslag van 31 mei 2022 

 

Onder dankzegging aan de opsteller wordt het verslag vastgesteld. 

 

3. Terugblik Raadscyclus 5 

 

Er wordt teruggeblikt op het verloop van de cyclus. Er was een extra raadsvergadering 

nodig voor het behandelen van de jaarrekening. De voorzitters geven aan dat wat hun 

betreft het verloop van de commissievergadering naar tevredenheid is.  

 

Op voorzet van de burgemeester bespreekt de agendacommissie de afdoening van moties 

en amendementen. Wekelijks wordt met het griffiebericht een lijst meegestuurd met de 

ingediende moties en amendementen, of ze wel of niet zijn aangenomen en de 

stemverhouding. Als het College een motie en zeker een amendement niet kan uitvoeren 

dan wordt dat via een Collegebrief uitgelegd aan de raad. Of er behoefte is aan een extra 

waarborg voor het nakomen van moties en amendementen kan worden meegenomen in 

de volgende vergadering van het presidium. 

 

4. Raadscyclus 6 

 

We gaan naar vergadercyclus 6. De agenda’s zijn gevuld. Niet met heel veel 
raadsvoorstellen, wel bevatten de Commissie Grondgebied en Samenleving relatief veel 

stukken van de Lijst met Ingekomen Stukken die zijn geagendeerd vanuit de laatste 

raadsvergaderingen voor het reces. Meerdere raadsvoorstellen die op de Bestuurlijke 

Termijn Agenda voor cyclus 6 stonden, zijn naar achteren geschoven. 

 

Beeldvormende Avond 8 september 2022 

 

Burger aan het woord (20.00) 

 

Zoals gebruikelijk het onderdeel Burger aan het woord. De heer Van der Veldt zal dit 

onderdeel voorzitten. De locatie: de raadszaal. 
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Themasessie Gebruik laptop en e-mailadres gemeente (20.30)  

 

Zoals al voor de verkiezingen maar ook erna aan de orde is geweest: de regels die in de 

vorige raadsperiode golden voor het gebruik van een laptop, gelden nu niet meer. Het is 

niet meer mogelijk dat raadsleden en duo-commissieleden zelf een laptop aanschaffen 

voor hun raadswerk en de kosten hiervan tot 1000 euro vergoed krijgen.  

 

Er zijn laptops in bruikleen gegeven. Hierop staat (onder andere) een e-mailadres van de 

gemeente. De intentie is om correspondentie vanuit de gemeente naar dat e-mailadres toe 

te zenden en dat e-mailadres te gaan zien als de postbus voor het raadswerk. Andere 

gemeenten werken ook op die manier, sommige hebben die werkwijze al in een eerdere 

raadsperiode ingevoerd. 

 

Naar wens van het presidium: de themasessie zal beginnen met een presentatie, hierin 

onder andere een nadere uitleg over informatieveiligheid en het hoe en waarom deze 

werkwijze. Een aantal raadsleden heeft vragen gesteld over de werkwijze. De meeste 

vragen gingen over het gebruiksgemak. Er zijn stappen gezet om dit te verbeteren, 

wellicht zijn er nog meer vragen. Die vragen kunnen gesteld worden. Er zijn technici 

aanwezig om ter plekke eventuele problemen te verhelpen.  

 

Tot slot kan gesproken worden over het toestaan om van de werkwijze af te wijken. Wat 

zijn risico’s als een raadslid of duo-commissielid geen gebruik maakt van de laptop van de 

gemeente en/ of het e-mailadres van de gemeente? De agendacommissie is van mening 

dat die mogelijkheid er moet zijn maar dat in de themasessie wel duidelijk moet worden 

gemaakt dat de verantwoordelijkheid dan bij het desbetreffende raadslid of duo-

commissielid ligt. De betreffende ICT-ambtenaar zal hierop een toelichting geven.  

 

De heer Van der Veldt zal de themasessie voorzitten. De locatie: het werkcafé.  

 

De commissies: 13 september 2022 Grondgebied, 14 september 2022 

Samenleving en 15 september 2022 Bestuur en Middelen 

 

De Commissie Grondgebied bevat meerdere raadsvoorstellen: 

 Weigering VVGB Binnenweg 27 Bennebroek 

 Benoeming adviescommissie ruimtelijke kwaliteit 

 

Verder zijn er aardig wat stukken afkomstig van de Lijst van Ingekomen Stukken van 2 

juni en van 12 juli 2022 om ter informatie en oriëntatie te bespreken: 

 Brief advocaat n.a.v. motie Park Vogelenzang (C6 en A20 LIS 2 juni, 

agenderingsverzoek Hart voor Bloemendaal). 

 Reactie bewoners op locatiekeuze elektrische laadpalen (A8 LIS 2 juni, 

agenderingsverzoek Hart voor Bloemendaal). 

 Reactie bewoners op ontwerp herinrichting Leidsevaart/ Bekslaan (A19 LIS 2 juni, 

agenderingsverzoek Hart voor Bloemendaal). 

 Ontwikkelingen Albert Heijn Bloemendaal Dorp (A2 en D2 LIS 12 juli, 

agenderingsverzoek Hart voor Bloemendaal). 
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 Bericht Zelfstandig Bloemendaal inzake plannen circuit Zandvoort (A9 LIS 12 juli, 

agenderingsverzoek Hart voor Bloemendaal, Zelfstandig Bloemendaal). 

 Facebook bericht Woodstock inzake vergunning (A22 LIS 12 juli, 

agenderingsverzoek Zelfstandig Bloemendaal). 

 

In de Commissie Samenleving het volgende raadsvoorstel: 

 Subsidieverordening algemene voorzieningen specifieke doelgroepen 

Dit is doorgeschoven van de vorige keer. Er is inmiddels – naar wens van de commissie – 

een reactie van de Wmo raad op de Collegebrief. 

 

Dan meerdere punten om ter informatie en oriëntatie te bespreken: 

 Strategisch beleidsplan 2021-2025 bij het bestuursverslag Stopoz 2020 (C3 LIS 11 

november 2021 – meerdere keren doorgeschoven – agenderingsverzoek CDA). 

 Voortgang huisvesting statushouders (standaard op agenda). 

 Projectplan Oldenhove (C16 LIS 12 juli, agenderingsverzoek Liberaal Bloemendaal). 

 Collegebrief over Initiatiefvoorstel opkoopbescherming (C6 LIS 12 juli, 

agenderingsverzoek D66). 

 

Stopoz heeft aangegeven aanwezig te kunnen zijn. Ze hebben aangegeven ook graag een 

beleidsmatige presentatie te willen geven. De agendacommissie vindt een presentatie van 

maximaal 10 minuten een goed idee, te geven voorafgaand aan de bespreking van het 

agendapunt. Bij het vaststellen van de agenda zal door de voorzitter worden voorgesteld 

om het agendapunt naar voren te halen zodat niet te lang gewacht hoeft te worden door 

de aanwezigen vanuit Stopoz. 

 

Het is daarnaast een goed idee om de agendapunten ‘Voortgang huisvesting 

statushouders’ en ‘Projectplan Oldenhove’ tegelijk te behandelen. 
 

In de Commissie Bestuur en Middelen meerdere raadsvoorstellen: 

 Rapport van de rekenkamercommissie: ‘De praktijk van de Wob’ 
 Wijzigen APV 2022 

 Vaststellen vergaderschema 2023 

 Bekrachtigen geheimhouding Potgieterweg 

 Resultaten mediation Potgieterweg 

 

De rekenkamercommissie is al op de hoogte gebracht van de datum waarop het stuk 

behandeld zal worden en heeft aangegeven aanwezig te kunnen zijn. De agendacommissie 

vindt het een goed idee als de rekenkamercommissie een inleiding van maximaal 10 

minuten geeft voorafgaand aan de behandeling van het stuk. Het wijzigen van de APV is 

doorgeschoven van de vorige keer. 

 

Het is gebruikelijk om in de eerste vergadering na het reces het vergaderschema voor het 

nieuwe jaar vast te stellen. Deze keer zijn er twee versies gemaakt. Versie 1 kent 1 

vergadercyclus meer dan versie twee. Versie twee is de gebruikelijke opzet. In versie 1 

volgen de cycli elkaar iets sneller op, is ervan afgeweken dat er altijd na een 

raadsvergadering een ‘vrije week’ is. Dit is zo gedaan omdat er vanuit meerdere fracties al 
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langere tijd signalen komen dat de agendadruk te hoog is. Het zou een poging waard 

kunnen zijn om te kijken of een extra vergadercyclus iets oplost.  

 

Er zijn twee raadsvoorstellen over de Potgieterweg: een waarin geheimhouding 

bekrachtigd dient te worden en een om de resultaten van mediation vast te stellen. Het 

betreffen openbare raadsvoorstellen. Twee bijlagen zijn geheim. Het advies aan de 

commissie is om de agendapunten tegelijk te behandelen en bij de behandeling van het 

agendapunt te beginnen met een besloten deel waarin gesproken kan worden over de 

opgelegde geheimhouding en over de twee bijlagen. Op het RIS zal worden opgenomen 

dat het in eerste instantie besloten is, zodat ook de kijkers thuis daarvan op de hoogte 

zijn. Vanwege het besloten onderdeel (dat de kijkers thuis niet kunnen zien) wordt het 

agendapunt als laatste inhoudelijke agendapunt opgenomen op de agenda. 

 

Na het besloten deel volgt bespreking in de openbaarheid, er mag dan uiteraard niks 

gezegd worden over de geheime stukken. In de openbaarheid zal het advies van de 

commissie aan de raad (bespreekstuk/ hamerstuk) gegeven worden. 

 

De auditcommissie komt voorafgaand aan de Commissie Bestuur en Middelen bijeen. Het 

zal onder andere gaan over de wijze waarop de raad betrokken wordt bij het wel/ niet 

doorgaan met de accountant. Daarover is eerder is eerder al van gedachten gewisseld. Bij 

‘Mededelingen vanuit de auditcommissie’ zal door de auditcommissie een terugkoppeling 

gegeven worden van het besprokene. 

 

Raad 29 september 2022 

In deze raad zullen in ieder geval de raadsvoorstellen geagendeerd staan die in de 

commissies aan de orde zijn geweest. Ook een raadsvoorstel over een wissel van 

commissies voor leden van Hart voor Bloemendaal zal geagendeerd staan. 

 

5. Planning Raad & Griffie 2022 

 

De agendacommissie loopt door de Bestuurlijke Termijn Agenda’s en overige stukken 
heen. Vergadercyclus 7 is een relatief lange cyclus. De volgende reguliere beeldvormende 

avond – op 6 oktober – zal gaan over de ‘IV Visie’. Het betreft een beleidsstuk over hoe de 

gemeente de ontwikkelingen en innovatie van Informatievoorziening en ICT (de digitale 

gemeente) de komende jaren vorm geeft.  

 

Er is tevens vanuit het College een verzoek gedaan om een themasessie te organiseren 

over de Woonvisie, in combinatie met een themasessie over het Beleidsplan Sociaal 

Domein. Daarvoor is men uitgekomen op 12 oktober. 

 

Begroting 

 

In de komende cyclus zal de begroting worden aangeboden aan de raad, bedoeld voor 

bespreking in de volgende vergadercyclus. Er is vernomen dat het aanbieden door 

omstandigheden later zal zijn dan afgesproken. Verzocht is om de stukken graag zo tijdig 



2022004089 

 

mogelijk, maar zeker voor de vergadering van de Agendacommissie te ontvangen. Op 13 

oktober is een beeldvormende avond over specifiek de begroting. Op 1 november is een 

algemene commissievergadering over de begroting. 

 

Inwerkprogramma 

 

Er worden tevens diverse bijeenkomsten aangeboden in het kader van het 

inwerkprogramma van de raad. Op 5 oktober zal aan het einde van de middag een 

werkbezoek worden gebracht aan Meerlanden. Op 11 oktober zal er een kennismaking zijn 

met/ bij de Veiligheidsregio Kennemerland. Op 20 oktober wordt de gewenste bijeenkomst 

georganiseerd om de raad bij te praten over lopende projecten. In het griffiebericht wordt 

een en ander gecommuniceerd. 

 

Er wordt inmiddels ook uitwerking gegeven aan de aangenomen motie over de 

kinderburgemeester. Men koerst aan op een (natuurlijk niet formele) installatie in de 

eerste raad van het nieuwe jaar. 

 

De heer Devilee heeft geopperd om een werkbezoek aan Tata Steel te organiseren. De 

agendacommissie vindt dat een goed idee. In verband met spreiding van bijeenkomsten 

zou wat betreft de agendacommissie het voorjaar een goed moment zijn om dit te doen. 

 

6. Rondvraag 

 

De agendacommissie bespreekt een opmerking die gemaakt is in de Commissie 

Samenleving. Daar werd geopperd om af te spreken dat stukken die uiterlijk 24 uur voor 

een vergadering worden aangeleverd nog wel worden doorgestuurd aan de raadsleden en 

duo-commissieleden, maar daarna niet meer.  

 

De agendacommissie is van mening dat altijd een afweging moet worden gemaakt in het 

belang van de besluitvorming. Het is niet goed om daar rigide mee om te gaan en 

dergelijke strakke afspraken te maken. Wel is het van belang dat het College er alles aan 

doet om stukken tijdig bij de raad te krijgen. Dat geldt ook voor de raadsleden en duo-

commissieleden zelf: vragen en moties en amendementen worden soms erg laat 

aangeleverd. 

Ook dit punt kan aan de orde komen in de volgende vergadering van het presidium. 

 

De heer Van der Veldt vraagt of er weer digitale borden zijn in aanloop naar de provinciale 

statenverkiezingen. De burgemeester gaat dit na. 

 

7. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen. 


